



DOKUMEN MEJA

No. Sebutharga : JPS.H.SEL No. 05 / 2010

KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN SUNGAI KUBU 2 DARI TAMAN GAMELAN KE JALAN KOLAM AIR/TAMAN PESARA,KUALA KUBU BHARU,DAERAH HULU SELANGOR.

Tawaran ini akan ditutup pada 12.00 Tengah hari **19.3.2010** di Pejabat Jabatan Pengairan Saliran Hulu Selangor,44000 Kuala Kubu Bharu.Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri yang ditandakan di sudut kanan dengan No. Rujukan Sebutharga.

Bil.	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar	Jumlah
1.	Mengadakan tenaga buruh dan segala alat-alat kelengkapan serta mesin sandang untuk menyiapkan kerja-kerja berikut dan mengikut arahan Pegawai Penyelia. Kerja-kerja pendahuluan dengan mengadakan Insuran-Insuran Tanggungan Awam dan Pampasan Pekerja sepanjang tempoh kerja.	Borongan			
2.	Gambar-gambar kerja penyelenggaraan sebelum,semasa dan siap dalam bentuk ' hard dan soft copy' untuk simpanan pejabat.	Nos.	10		
3.	Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Pertama. Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling. Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter.	Borongan			
4.	Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Kedua. Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling. Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter	Borongan			

Bil.	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar	Jumlah
5.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Ketiga</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter</p>	Borongan			
6.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Keempat.</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter</p>	Borongan			
7.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Kelima.</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter</p>	Borongan			
8.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Keenam.</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter</p>	Borongan			
9.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Ketujuh</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter.</p>	Borongan			

Bil.	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar	Jumlah
10.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Kelapan</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter.</p>	Borongan			
11.	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Kesembilan.</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter.</p>	Borongan			
12	<p>Kerja-Kerja Penyelenggaraan Pusingan Kesepuluh..</p> <p>Menebas dan membersihkan saluran/simpanan Sg Kubu 2 dari Lot 191 Jalan Hamzah ke hulu di Jalan Kolam Air /Jalan Pesara dan saluran dari Taman Seruling.</p> <p>Lebar yang perlu ialah 3m minima dikiri dan kanan tebing halangan aliran air yang terdapat hendaklah diangkut keluar. Anggaran jarak: 2144 meter.</p>	Borongan			
Jumlah:					